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Abstract (en)
The foot bed (1) comprises an anatomically formed blank (2) with a top layer (13) consisting of a heat-retaining material, especially a woolly material.
Fastened to the underside of the top layer is a heat-insulating layer of a closed-pore foam, of maximum 3 mm thickness. An aluminum foil layer is
located between the foot-sided surface of the blank and the underside of the top layer. All layers are glued to each other or connected by seams
(15).

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Fußbett (1) mit einem anatomisch geformten Rohling (2), der in einem Fersenbereich (3) und wenigstens
teilweise in einem Mittelfußbereich (4) ausgebildet ist und der eine Längsgewölbestütze (5) aufweist, und einer Oberschicht (13), die auf einer
fußseitigen Oberfläche des Rohlings (2) angeordnet ist und die über einen gesamten Fußbereich ausgebildet ist. Die Oberschicht (13) ist aus einem
wärmenden Material, insbesondere einem wollartigen Material gebildet. <IMAGE>
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